
  

Zápisnica 
z 17.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

konaného dňa 06. 12. 2021 o 17.00 hod. 

 
Prítomní: viď prezenčná listina  
      

Otvorenie 

Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan privítal  poslancov a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
Navrhol, aby obecné zastupiteľstvo sa riadilo programom z pozvánky. Poslanci nepožadovali zmenu 
programu. Následne sa pristúpilo k  hlasovaniu o programe, pričom poslanci schválili program tak, ako bol 
zverejnený.  

Starosta obce navrhol za zapisovateľku Eriku Petrášovú a za overovateľov zápisnice navrhol                    
Mgr. Veroniku Čechvalovú a Evu Gvuščovú. 
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia obecného zastupiteľstva nasledovne:  
 

1. Kontrola uznesenia. 
2. Schválenie  návrhu rozpočtu na rok 2022. 
3. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného programového rozpočtu obce Bašovce na 

roky 2022 – 2024. 
4. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2022. 
5. Schválenia prenechania nehnuteľného majetku obce do nájmu spôsobom z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa (žiadosť L. Snoha) 
6. Schválenie VZN  
7. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 2020/2021 
8. Diskusia. 
9. Záver.                   

 
 

 

Kontrola uznesenia 

 Starosta prečítal uznesenie zo 16 zasadnutia a obecné zastupiteľstvo konštatovalo,  že uznesenia prijaté 
na 16. zasadnutí OZ boli splnené. 

 
Schválenie  návrhu rozpočtu na rok 2022 
 
Medzi ďalšie veľmi dôležité rozhodnutie patrí aj schválenie rozpočtu obce na rok 2022. Podľa tohto 
rozpočtu sa bude naša obec riadiť počas celého roka 2022 a tak je veľmi dôležité, každý program 
a jednotlivé položky v rozpočte zodpovedne prediskutovať. V našom rozpočte sme vychádzali z prognózy 
MFSR, ktorá naznačuje navýšenie cca. o 5000 €.  V prípade zmeny budeme musieť v priebehu roka urobiť 
rozpočtové opatrenie. 
 



  

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného programového rozpočtu obce Bašovce na roky 
2022 – 2024 
Ako ďalšie sa prerokovalo stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného programového rozpočtu 
obce Bašovce na roky 2022 – 2024. Poslanci stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného 
programového rozpočtu obce Bašovce na roky 2022 – 2024 zobrali na vedomie. 
 
 
Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2022 
 
 V ďalšom bode sa riešil návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2022. V tomto pláne bolo v podstate 
naplánované všetko, pretože na záver sa ešte konštatuje, že nie sú vylúčené zmeny plánu kontrolnej 
činnosti, ktoré môžu nastať pri výkone kontroly, v prípade závažnosti a množstva zistených nedostatkov a 
z toho vyplývajúceho časového rozsahu jednotlivých kontrol, ako aj z dôvodu, že sa vyskytnú okolnosti, na 
základe, ktorých bude potrebné vykonať iné náhodné kontroly. 
 
Schválenia prenechania nehnuteľného majetku obce do nájmu spôsobom z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa (žiadosť L. Snoha) 
 
Dňa 26.10.2021 nám bola doručená žiadosť od Luboša Snohu, bytom Bašovce č. 17, o prenájom 
obecného pozemku na LV 446 parc. č.53/1, 53/3 a 52/3. Parcele susedia s jeho pozemkom a v súčasnosti 
sa využívajú bez zmluvného vzťahu. Obecné zastupiteľstvo žiadosť schválilo. 
 
 Schválenie VZN  č. 3/2021 

              
VZN č.3 určuje finančné prostriedky poskytované obcou pre MŠ. VZN určuje výšku financií na sumu 51 
480 €. Oproti predchádzajúcemu roku je to navýšenie o 1 428 €. Výšku financií určuje koeficient. Poslanci 
danú sumu odsúhlasili a VZN č. 3 schválili. 
 
 
Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 2020/2021 
 

     V tomto bode starosta informoval, že takúto rozsiahlu správu predkladá pani riaditeľka každoročne. 
V Správe o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2020/2021 sa 
dozvieme o celoročnej činnosti našej MŠ. Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach po prerokovaní berie na 
vedomie správu o výchovno - vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 
2020/2021. 
 
 
Diskusia 

Na začiatku diskusie vystúpil starosta obce a informoval poslancov o činnosti za obdobie od posledného 
zastupiteľstva. Informoval poslancov OZ o prácach, ktoré boli urobené v poslednom období. Ako prvé 
vysvetlil, ako sa postupuje s kanalizáciou. Starosta informoval o  ukončení prác na prvej etape a vysvetlil 
ďalší priebeh prác. Na predchádzajúcom zastupiteľstve starosta informoval o tom, že ak nebude 
schválená druhá etapa do konca septembra, tak do konca roka práce sa už nestihnú zrealizovať. Na 
základe týchto informácií obecné zastupiteľstvo schválilo vypracovanie novej žiadosti o dotáciu na druhú 
etapu kanalizácie. Žiadosť sme aj poslali. 



  

Dňa 11. 11. 2021 nám bola schválená predchádzajúca žiadosť o dotáciu. Dotácia predstavuje 201 377 € 
a spoluúčasť 10 598,79 €.  Realizácia prác na kanalizácií začne cca. apríl  - máj, pretože čakacia lehota na 
dodávku zariadenia do čerpacej stanice je približne 4 - 5 mesiacov. Obec pritom počíta s prácami naviac, 
pretože niektoré neboli v žiadosti (el. prípojka cca. 2 700 €, zameranie staveniska 1 000 €)  
Informoval  o postupe prác pri vybavovaní trafostanice. Stavebné povolenie na výstavbu trafostanice, ak 
všetko dobre dopadne bude vydané v priebehu budúceho týždňa. Potom sa musí čakať na právoplatnosť. 
S výstavbou potom začne slovenská distribučná podľa zmluvy (do 290 dní). Znova treba počítať, že  vecné 
bremeno pod potok bude cca. 2 400 €, drobné výdaje cca 1 000 €. V budúcom roku počítame s opravou 
cesty za kultúrnym domom a smerom k blacinám. Vysvetlil aj priebeh prác, ktoré sa týkajú priemyselného 
parku. Po nesúhlasnom stanovisku k vybudovaniu príjazdovej cesty k priemyselnému parku od mesta 
Piešťany a obce Horná Streda, sa investor rozhodol, že trasu povedie popod železnicu. S touto 
alternatívou nemajú problém Piešťany ani Horná Streda. Na základe týchto informácií a žiadostí od Simona 
Snopeka a žiadosti od IFOND, s.r.o.  so sídlom v Považskej Bystrici, ktorá zastupuje spoločnosť 1ShelfCo. s.r.o., 
poslanci odsúhlasili zmenu územného plánu. Žiadatelia zaplatia všetky náklady spojené so zmenou ÚP. Na zmene 
ÚP obce Bašovce sa začne robiť po 15. 12. 2021 nakoľko zmenu ÚP mesta Piešťany  schválilo  mesto Piešťany  až  
uznesením zo 04. 11. 2021. 

Spomenula sa aj výstavba rodinných domov pri cintoríne. Pri poslednom jednaní nás firma informovala, 
že chcú stavať 11 domov a na jar začnú robiť prípravné práce k inžinierskym sieťam. Kompostáreň je 
momentálne uprataná a dúfame, že v takomto stave nám dlho vydrží.  Starosta prečítal stanovisko 
hlavnej kontrolórky k plneniu zmluvy zo 1ShelfCo s.r.o., a požiadal poslancov o vyjadrenie. K dnešnému 
dnu uhradili zvyšok minuloročnej splátky vo výške 30 000 €.   Názor poslancov je jednoznačný, že ak 
ďalšiu splátku nezaplatia v najbližšom splatnom termíne, vec dáme na riešenie právničke. Požiadali 
starostu o jednanie s firmou 1ShelfCo s.r.o., aby sa predišlo súdnym sporom.  
Riešilo sa aj, čo so zakúpeným domom. V prvom rade sa treba rozhodnúť, či si dom necháme, alebo ho 
odpredáme. V jednom aj v druhom prípade bude potrebné za prvé posledné dve miestnosti odstrániť, čo 
bude stáť ďalšie financie a potom požiadať stavebný úrad o prehliadku pozemku. Za druhé nechať dom 
stáť, zakresliť geodetmi, opraviť strechu a požiadať stavebný úrad o prehliadku. Poslanci sa rozhodli 
o realizáciu druhej možnosti, ale zatiaľ do domu neinvestovať. Na podnet poslanca bolo riešené aj 
neodtekanie vody počas dažďov na „kopaniciach“. V budúcom roku bude potrebné cestu výškovo 
zamerať a zistiť, či je možné vodu zviesť do priestoru za stodolou, kde bude potrebné vybudovať trativod. 
 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť. Zaželal 
príjemné prežitie vianočných sviatkov a všetko dobré do nového roku. 

 

 
V Bašovciach,  dňa  07.12.2021 
                                                                                               

            ........................................ 
                                                                                                                  Ing.  Ľubomír Dekan  
                   starosta obce  
 
 
 Zapísala: Erika Petrášová                                                                                          
                     …...................................... 

                     …...................................... 

                        overovatelia zápisnice 


